



TEAMSTERS CANADA RAIL CONFERENCE
CONFÉRENCE FERROVIAIRE DE TEAMSTERS CANADA

1510-130 rue Albert Street
Ottawa, ON - K1P 5G4
Tél: (613) 235-1828
Fax: (613) 235-1069
www.teamstersrail.ca

**NOTICE OF LOCAL UNION ELECTION PLAN SUBMISSION FORM
TO ALL MEMBERS OF TEAMSTERS LOCAL UNION
NO. Teamsters Canada Rail Conference**

The proposed Local Union Election Plan to nominate and elect delegates to the IBT Convention to be held in Las Vegas, Nevada, in June of 2021 was submitted to the Election Supervisor on

July 28, 2020.

Date

The Election Plan is available for review on-line under the “Delegate Elections” tab at www.ibtvote.org. The complete Election Plan, including attachments, is available for inspection at the Local Union office at:

1510-130 Albert Street Ottawa, ON K1P 5G4

Address

by any member of the Local Union, any candidate for International office, and by the International Union or any subordinate body. Upon request, each of the foregoing has the right to obtain a copy of the Plan from the Local Union at no cost. Inspection may be made during the usual hours of the Local Union office, which are:

Monday to Friday 0800 to 1700

Days and Times of Operation

Any interested Union member or body has the right to submit written comments to the Election Supervisor, with a copy to the Local Union, concerning the Local Union Plan within fifteen (15) days of the submission of the plan to the Election Supervisor. Written comments should be addressed to:

Office of the Election Supervisor
for the
International Brotherhood of Teamsters
1990 M Street, NW, Suite 650
Washington, D.C. 20036
844-428-8683 Toll Free
ElectionSupervisor@IBTvote.org
www.ibtvote.org



TEAMSTERS CANADA RAIL CONFERENCE
CONFÉRENCE FERROVIAIRE DE TEAMSTERS CANADA

1510-130 rue Albert Street
Ottawa, ON - K1P 5G4
Tél: (613) 235-1828
Fax: (613) 235-1069
www.teamstersrail.ca

Avis concernant le formulaire de présentation du programme du syndicat local pour la mise en candidature et l'élection de délégués et de délégués suppléants au Congrès de IBT à tous les membres du syndicat local No. Conférence Ferroviaire de Teamsters Canada

Le Programme de syndicat local proposé pour la mise en candidature et l'élection des délégués au Congrès 2021 de IBT, qui aura lieu à Las Vegas, Nevada en Juin 2021, a été présenté au Superviseur d'élection le .

28 juillet 2020

Date

Le Programme d'élection est disponible pour être examiné au bureau du syndicat local à :

1510-130 Rue Albert Ottawa ON K1P 5G4

Adresse

par tout membre du syndicat local, tout candidat à un poste international et part tout syndicat international ou toute entité subordonnée. Sur demande, chacune des parties qui précèdent aura le droit d'obtenir un exemplaire du programme gratuitement. L'examen peut s'effectuer pendant les heures coutumières du bureau

du syndicat local, qui sont :

Lundi au Vendredi 0800 - 1700

Jours et heures ouvrables

Tout membre ou organisme intéressé du syndicat a le droit de présenter au Superviseur d'élections des commentaires écrits ayant trait au Plan de syndicat local dans les quinze (15) jours qui suivent la présentation du plan au Superviseur d'élection. Les commentaires écrits devraient être envoyés à :

Office of the Election Supervisor
for the
International Brotherhood of Teamsters
1990 M Street, NW, Suite 650
Washington, DC 20036
844-428-8683 Libre appel
Courriel : electionsupervisor@IBTvote.org
www.ibtvote.org